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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT CELEBRAT
EL DIA 16 DE JULIOL DE 2015

====================================================================
Assisteixen:
Alcalde
Rhamsés Ripollés Puig

Regidors
Rafael Pallarés Traver
Rocío Querol Carceller
Amadeu Bordàs Antolí
María Luz Blasco Querol
Jorge García Martí
Judit García Camañes
María Dolores Viñals Adell
José Agustín Amela Ibáñez
Noelia Garcia Sales
Miguel Angel Querol Vives

Secretària
Pilar García Cerdán

Excusa la seva assistència:

En la ciutat de Morella sent les vint hores, 
del dia setze de juliol de dos mil quinze, es 
reuneixen les persones que se relacionen 
al marge.

Reunits  en  el  Saló  de  Sessions  de 
l’Ajuntament  de  la  ciutat  de  Morella,  al 
objecte  de  procedir  a  celebrar  la  sessió 
ordinària  corresponent  a  aquest  dia. 
L’Alcalde obri la sessió corresponent al dia 
de avui i procedeix seguidament a analitzar 
els distints punts de l’ordre del dia.

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. Havent-se repartit junt amb la 
convocatòria còpia de l’acta de la sessió anterior, per part del Sr. Alcalde es pregunta a tots els 
membres si hi ha alguna qüestió referent a la mateixa, no havent cap objecció, s’aprova per  
unanimitat l’acta de data 19-06-2015.

2.  INFORME  D’ALCADIA,  DONAR  COMPTE  DELS  DECRETS  DE  L’ALCALDIA  I 
DECLARACIÓ ALCALDIA, PRESIDENT DE LA GENERALITAT.  Seguidament el Sr. Alcalde 
procedeix a fer un resum de les actuacions realitzades des de l’últim Ple Ordinari:

En primer lloc respecte el Pla d’Ocupació, dir que s’han ofertat un total de 17 places en les 
últimes setmanes, en distintes àrees, nous serveis i per a distintes edats.

Respecte  a  la  N-232,  projecte  prioritari  per  al  futur  de  Morella,  Comarca  dels  Ports  i 
Comarques veïnes, informar que s’han enviat cartes a tots els municipis des d’Alcanyís fins 
Vinaròs i al Subdelegat del Govern, per tal de concertar una reunió conjunta dins del mes de 
juliol i així poder fer front comú per a que les millores de la N-232 siguen una realitat.

Destacar l’inici de les, necessàries i demandades, obres del col·legi Mare de Déu de Vallivana, 
i així solucionar els problemes ocasionats pel mal estat dels tancaments, del sostre, de les 
instal·lacions o el tema de la calefacció. També informar, que per al proper curs s’ha d’habilitar 
una  nova  aula  de  P3,  donat  que  es  sobrepassa  el  ràtio  d’alumnes  per  aula,  fent-se  les 
tramitacions  per  intentar  que  la  Conselleria  sufrage  part  o  totalment  aquesta  aula  i 
coordinant-se amb la direcció del centre i en els tècnics, tant la seva ubicació com la seva 
distribució.
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I per finalitzar informar, que degut a les notícies aparegudes en els últims dies i referents a la 
gestió del patrimoni paleontològic, s’exigeix que se canvie el model de gestió i posada en valor 
per part, tant de la Generalitat com de la Diputació, qui va anunciar un suport important a la 
promoció i dinamització del patrimoni paleontològic de Morella, sense a hores d’ara haver fet 
res.

ÀREA D’OBRES I URBANISME

- S’estan executant les obres del Carrer Cofradia, estant a punt de finalitzar, agraint tant el 
treball realitzat per part de la brigada com als veïns per la seva comprensió i col·laboració.

- Treballs  de reparació de diferents  punts després  dels  danys produïts per  les plogudes: 
reconstrucció del mur de l’avinguda Vilafranca, després de la important solsida que va sofrir, 
reparació del mur de l’albereda a la zona del portal de la nevera i altres.

- S’ha arribat a un acord amb Tragsa arribant-se a un acord per tal de realitzar treballs de 
millora en la zona del Portal del Rei.

- Condicionament dels accessos als transformador d’Herbeset i d’Ortells.
- Neteja de l’edifici de les antigues escoles de la Pobleta.
- Reparació de portells al camí i de la sèquia del Roser de Xiva.
- Construcció d’una sala multi usos al Centre Lúdic i Esportiu Jaume I.
- Treballs de condicionament en Ortells: al voltant de la zona de la piscina d’Ortells, murs, 

sèquia,  col·locar  barana...,  col·locació  d’una  marquesina  per  esperar  els  autobusos  i 
adequació de la zona de contenidors de residus.

- Treballs de reparació de la plaça de bous.
- Adequació de camins per a l’Enduro Race.
- Treballs per a la re obertura de la piscina municipal d’estiu.
- Menudes obres de reparació i manteniment en general.

ÀREA DE SERVEIS

- Importants treballs  realitzats  per l’empresa  d’aigües,  com les reparacions al  carrer  Sant 
Nicolau, intervenció en l’entrada general d’aigua en el tram de Santa Llúcia, reparacions en 
les canonades de l’Aljub i del Colomer. Agrair el treball realitzat pels operaris de l’empresa 
d’aigües per la bona coordinació que va haver,  demanant disculpes pels problemes que 
esta reparació va poder ocasionar.

- Treballs i  muntatges per poder desenvolupar distintes activitats com: rogativa de la gent 
gran a Vallivana,  col·laboració amb l’AMPA de primària per  a la  festa  de final  de  curs,  
muntatges per a les festes de Sant Joan i Sant Cristòfol i altres.

- Treballs de manteniment i millores del col·legi, coordinant les necessitats del centre degut a 
les obres de millora que s’estan portant a cap. 

ÀREA DE SERVEIS PÚBLICS

- Reunió amb la responsable de neteja per millorar la coordinació de la neteja dels diferents 
edificis públics.

ÀREA DE GOVERNACIÓ
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- Ampliació de la plantilla de policia local, durant els mesos d’estiu, per poder donar un millor 
servei.  

- S’ha informat als veïns i comerços del carrer Blasc d’Alagó, de l’inici de peatonalització des 
del 13 de juliol al 13 de setembre.

- Millora de la senyalització del Barri  de la Puritat i Cementiri  en els accessos per distints 
llocs, demandats pels veïns.

- Col·laboració en la celebració de la festa de Sant Cristòfol.
- Suport, tant als bombers voluntaris com a la Guàrdia Civil, degut a diversos accidents.
- Tramitació de diferents expedients degut a la presencia d’animals solts en la N-232.
- Destacar l’actuació, agraint la col·laboració ciutadana, tant de la Policia Local com de la 

Guàrdia  Civil  que  ha  fet  que  avui  mateix  s’hage  produït  el  judici  al  responsable  dels 
desperfectes que es van produir en les vitrines de la zona de Sant Miquel. Aprofitar per fer 
una crida al civisme ciutadà.

ÀREA DE TURISME I COMERÇ

- Destacar  l’evolució  de  les  jornades  “Anem  de  Tapes”  amb  l’inici  d’un  concurs  per  a 
dinamitzar les jornades en les xarxes socials. 

- També destacar la celebració els dies 19, 20 i 21 de juny, de la trobada “Morella Màgica”  
organitzada per l’associació de mags de Castelló i Assetmico i que va ser tot un èxit.

- S’han fet millores en el facebook de morella turística.
- Es va mantenir una reunió amb la nova junta directiva d’Asetmico per tal de preparar noves 

promocions, agraint la implicació i participació als nous integrants d’aquesta associació.
- Celebració  d’una  jornada professional  per  a  restauradors  dels  Olis  de  la  Mancomunitat 

Taula del Sènia.
- Realització de diverses millores a l’oficina de turisme, amb la instal·lació d’una nova pantalla 

d’informació turística, gràcies a un acord amb l’Agència Valenciana de Turisme.

ÀREA DE DESENVOLUPAMENT RURAL I MEDI AMBIENT

- Reunió amb la nova junta de la Fira, agraint el treball fet per la junta eixint, desitjant tots els  
èxits a la nova junta, agraint la implicació dels nous membres per poder fer entre tots, una 
fira millor cada dia.

- Treballs realitzats per la brigada mediambiental de la Mancomunitat Comarcal Els Ports, en 
l’Albereda, Teuleria i altres zones verdes.

- Realització  de  la  Fira  de  la  Caça  i  l’encontre  de  “Morella  a  cavall”,  agraint  a  les  dos 
associacions les seves propostes.

- Treballs de neteja en coordinació amb la Conselleria en la neteja de pistes en els montes 
públics. 

- Celebració de les Jornades “Renaix el bosc” a través de Vaersa, altres empreses i distints 
municipis i que donaran peu a unes jornades més amples en el mes de setembre.

- Treball periòdic de recollida de material reciclable i d’altre material.
- Neteja de les zones verdes, especialment en les muralles.
- Celebració  de  l’aprovació  de  la  creació  de  la  nova  junta  de  Associació  de  Municipis 

Forestals AMUFOR, dins de la qual es troba Morella, mantenint així mateix una reunió en la 
Consellera de Medi Ambient i Desenvolupament Rural.
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ÀREA DE NOVES TECNOLOGIES

- Treballs de digitalització Arxiu Pascual i preparació de la nova web/museu digital per poder 
presentar-la el proper mes d’agost. 

- Posada en funcionament del servidor intern de dades Syncplicity
- Enviament  cartes  informatives  als  socis  de  la  recent  creada  Associació  d’Usuaris  del 

Guifinet,  per tal  de recollir  les dades d’aquests i  informar de la quota de socis,  que es 
destinarà al manteniment de les instal·lacions.

- Millores en la pàgina morella.net, actualitzant l’apartat corresponent al nou consistori.
- S’està en contacte en les empreses de telefonia mòbil per tal de realitzar un nou contracte 

telefonia.
- Posada en marxa del servei Morella Informa que se detallarà més endavant.

ÀREA DE CULTURA

- Representació, a càrrec de la gent de Morella, de l’obra “Quan tant monte, monte tant, la 
dóna fa al marit sant”.

- Cap de setmana del 20 i 21 de juny “Morella màgica”.
- 27 i 28 de juny IV Trobada de “Versonautes”.
- 28/06 audició de l’escola de música
- Exposició de les Dones dels Ports, organitzada per la comissió de l’Aplec de Cinctorres
- 04/07 Inauguració de l’exposició “Amor en guerres civils” a les sales gòtiques, presentació 

del curtmetratge “Memòries d’hivern” de Paco Sánchez i presentació del llibre “Sortir del 
silenci. Veus de Càlig” de Martha E. Heard.

- “Cita  a  Morella”  amb  Jordi  Évole  i  Josep  Martí  Gómez,  agraint  la  seva  implicació  i 
col·laboració.

- Presentació del IV Early Music Morella que tindrà lloc entre el 18-23 de juliol.
- Exposició i actes commemoratius del 70 aniversari de l’alliberament de Mauthausen.

ÀREA D’EDUCACIÓ

- Reunions de coordinació tant en la Direcció del Centre com en els tècnics per tractar tant el 
tema  de  la  nova  aula  com el  de  les  obres  de  reparació  del  col·legi  Mare  de  Déu  de 
Vallivana. 

- Celebració de Consells Escolars.
- Inici Escola d’Estiu, amb la inscripció d’aproximadament 60 xiquets aprox. 
- Inici Esplai d’Estiu – Anglès i Esport, iniciativa de l’AMPA, el CBF Morella i l’Ajuntament de 

Morella, amb un rècord d’inscripcions d’aproximadament 45 xiquets.
- Col·laboració amb el banc de llibres de l’AMPA.

ÀREA DE JOVENTUT

- S’han ofertat diversos Salaris Joves i beques d’ocupació en distintes àrees.
- S’ha mantingut reunions amb el Quintos 2015 per tal de coordinar la seva participació en les 

festes.
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ÀREA DE  FESTES

- Col·laboració en la celebració de les festes del barri de Sant Joan i amb els majorals de 
Sant Cristòfol.

- Reunió amb els majorals de les festes de Xiva per organitzar el Quinquenni.
- Treballs intens en l’elaboració del programa de festes.

ÀREA DE TRADICIONS

- Col·laboració en la celebració de la festivitat del Corpus.
- Aprovació de les ajudes en el cicle tradicional de rotllos i primes.

ÀREA DE PARTICIPACIÓ

- Signatura del conveni anual “Mos va la salsa”.

ÀREA D’ESPORTS

- Celebració de la 2ª edició de l’Enduro Race Morella.
- Es va celebrar el campionat de futbol 3x3, organitzat per Els Ports Fútbol Club.
- Col·laboració en el club de basquet femení en la festa final de temporada.
- Trobada provincial de penyes del Barça a Morella.
- S’ha començat a disputar els partits de XXV campionat de Futbol Sala Ciutat de Morella
- Construcció d’una nova sala en el Centre Lúdic i Esportiu Jaume I. 

ÀREA DE BENESTAR SOCIAL

- Participació en la reunió de l’Asamblea Comarcal de la Cruz Roja, informant del canvi de 
president, agraint a la presidenta eixint, Pepita Milián, la seva tasca realitzada en estos anys 
i desig de sort al nou president, Miguel Aguilar.

- Reunió en el Centre de Salut per tractar diverses qüestions, entre altres la coordinació del 
servei d’aparells adaptats.

ÀREA DE LA GENT GRAN

- Clausura del curs 2015 del curs de la Universitat de Majors.
- Durant  estos  dies,  reunions  amb les  juntes  de  jubilats  de  Morella,  Chiva  i  Ortells,  per 

programar les activitats i informar de les ajudes. 

ÀREA D’IGUALTAT

- Reunió amb la Fundació Isonomia de la UJI, per començar a elaborar el Pla d’Igualtat.
- Exposició  itinerant  a  la  Llotja,  de  les  Dones  dels  Ports,  realitzada  per  la  comissió 

organitzadora de l’Aplec de Cinctorres i la col·laboració de diverses entitats 

ÀREA DE SOLIDARITAT
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- Xerrada solidària realitzada per Diego Miralles i Lara Buig sobre el seu viatge a Nepal. 

Es dóna compte dels decrets que van del 2015-0122 al 2015-0183

Nom Data Resum Expedient
DECRET 2015-0183 07/07/2015 16:48 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN LOCAL 08-07-2015 398/2015

DECRET 2015-0182 03/07/2015 13:13
PRESA  DE  POSSESSIÓ  ANGEL  RUIZ  CEREZUELA 
04072015 126/2015

DECRET 2015-0181 02/07/2015 4:59 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN 01-07-2015 392/2015

DECRET 2015-0180 29/06/2015 16:49
APROBACIÓN URGENTE FACTURA OBRA "ADECUACIÓN 
ACCESOS PISCINA PUBLICA EN ORTELLS" 88/2015

DECRET 2015-0179 26/06/2015 9:19 AUTORITZACIÓ PROVA TIR AMB ARC 27-28 JUNY 2015 125/2015

DECRET 2015-0178 24/06/2015 23:08
CONVOCATÒRIA  JUNTA  DE  GOVERN  LOCAL 
24-06-2015(II) 387/2015

DECRET 2015-0177 24/06/2015 23:06 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN LOCAL 24-06-2015 386/2015

DECRET 2015-0176 24/06/2015 10:58

FIXACIÓ  RÈGIMEN  D'INDEMNITZACIONS  I 
RETRIBUCIONS  DELS  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ 
2015 375/2015

DECRET 2015-0175 23/06/2015 10:40 CONSTITUCIÓ JUNTA DE GOVERN LOCAL 382/2015
DECRET 2015-0174 22/06/2015 11:18 NOMENAMENT TRESORER 374/2015
DECRET 2015-0173 18/06/2015 15:08 CONVOCATÒRIA PLE EXTRAORDINARI 19-06-2015 376/2015
DECRET 2015-0172 18/06/2015 12:04 NOMENAMENT DELEGACIONS TERRITORIALS 366/2015
DECRET 2015-0171 15/06/2015 13:52 NOMENAMENTS TINENCES ALCALDIA 366/2015
DECRET 2015-0170 15/06/2015 13:52 NOMENAMENT DELEGACIONS CORPORACIÓ 366/2015

DECRET 2015-0169 11/06/2015 12:04
CONVOCATÒRIA  SESSIÓ  CONSTITUTIVA  NOVA 
CORPORACIÓ 2015 344/2015

DECRET 2015-0168 11/06/2015 12:04 COMPROBACIÓN INVENTARIO DE BIENES 319/2015
DECRET 2015-0167 09/06/2015 18:02 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN LOCAL 10-06-2015 356/2015

DECRET 2015-0166 09/06/2015 18:02
CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN 10-06-2015 20:10 
H. 357/2015

DECRET 2015-0165 09/06/2015 14:01 -CONVOCATÒRIA COMISSIÓ OBRES 10-6-2015 342/2015

DECRET 2015-0164 09/06/2015 14:01
CONVOCATÒRIA  COMISSIÓ  HISENDA  I  ESPECIAL  DE 
COMPTES DIA 10-06-2015 349/2015

DECRET 2015-0163 09/06/2015 14:01 -CONVOCATÓRIA COMISSIÓ OBRES 10-6-2015 350/2015
DECRET 2015-0162 09/06/2015 14:01 Convocatoria C. Promoció Económica 10-06-15 351/2015
DECRET 2015-0161 09/06/2015 14:01 Comissió Governació 10-06-15 352/2015
DECRET 2015-0160 09/06/2015 14:01 CONVOCATÒRIA PLE EXTRAORDINARI 10-06-2015 348/2015
DECRET 2015-0159 09/06/2015 14:01 Covocatòria Comissió Cultura 10-06-15 353/2015
DECRET 2015-0158 09/06/2015 14:01 convocatòria C. Benestar Social 10-06-15 354/2015

DECRET 2015-0157 09/06/2015 14:00
DECRET  INCOACIÓ  MULTES  DE  TRÀNSIT_RESOLUCIÓ 
3195 46/2015

DECRET 2015-0156 09/06/2015 14:00
DECRET  INCOACIÓ  MULTES  DE  TRÀNSIT_RESOLUCIÓ 
3209 46/2015

DECRET 2015-0155 09/06/2015 13:52
RESOLUCIÓ EXPEDIENT SANCIONADOR MANUEL MATA 
PASTOR 46/2015

DECRET 2015-0154 04/06/2015 13:51 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN 4-6-2015 322/2015
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DECRET 2015-0153 02/06/2015 8:52
RESOLUCIÓ  EXPEDIENT  SANCIONADOR  POVEDA 
MONGE FCO DE ASIS 46/2015

DECRET 2015-0152 02/06/2015 8:52
RESOLUCIÓ  EXPEDIENT  SANCIONADOR  POY  MARTÍ 
ANDREU 46/2015

DECRET 2015-0151 02/06/2015 8:52
RESOLUCIÓ  EXPEDIENT  SANCIONADOR  BELTRAN 
ZALAYA ANGEL 46/2015

DECRET 2015-0150 01/06/2015 18:29
INCOACIÓ  EXPEDIENTS  MULTES  DE  TRÀNSIT  - 
RESOLUCIÓ_ 3165 46/2015

DECRET 2015-0149 01/06/2015 18:29 INCOACIÓ MULTES DE TRÀNSIT_RESOLUCIÓ_3177 46/2015

DECRET 2015-0148 28/05/2015 10:55
ACEPTACIÓN  CESIÓN  GRATUITA  TERRENOS  CHIVA 
(DEPÓSITO RECOGIDA AGUAS) 314/2014

DECRET 2015-0147 27/05/2015 11:50
Contracte  d’Obres  per  Tramitació  d’Emergència  VIAL 
AVDA VILLAFRANCA 320/2015

DECRET 2015-0146 27/05/2015 11:49 CESAMENT ANTONIO BERNABE GARCIA 25/05/2015 126/2015
DECRET 2015-0145 26/05/2015 12:21 LIQUIDACIÓ PLUSVÀLUA EXP. 328/2015 328/2015
DECRET 2015-0144 26/05/2015 12:21 LIQUIDACIÓ PLUSVÀLUA EXP. 329/2015 329/2015

DECRET 2015-0143 22/05/2015 17:14
-NOMENAMENT  DIRECTO  OBRA  "REPARACIÓ  AVDA 
VILLAFRANCA" 320/2015

DECRET 2015-0142 21/05/2015 14:07
Contracte  d’Obres  per  Tramitació  d’Emergència  VIAL 
AVDA VILLAFRANCA 320/2015

DECRET 2015-0141 19/05/2015 10:08
APROBACIÓN  FACTURA  OBRA  "ACTUACION  DE 
MEJORA DEL ENTORNO OESTE DE LAS MURALLAS" 88/2015

DECRET 2015-0140 19/05/2015 10:08 LIQUIDACIÓ PLUSVÀLUA EXP. 312/2015 312/2015
DECRET 2015-0139 19/05/2015 10:08 LIQUIDACIÓ PLUSVÀLUA EXP. 316/2015 316/2015

DECRET 2015-0138 19/05/2015 10:08
APROBACION FACTURAS OBRA "URBANIZACION CALLE 
CONFRARIA" 88/2015

DECRET 2015-0137 15/05/2015 9:10
INCOACIÓ  EXPEDIENT  MULTES  DE  TRÀNSIT_ 
RESOLUCIÓ_3088 46/2015

DECRET 2015-0136 15/05/2015 9:10
INCOACIÓ  EXPEDIENT  MULTES  DE  TRÀNSIT_ 
RESOLUCIÓ_3115 46/2015

DECRET 2015-0135 15/05/2015 9:10
INCOACIÓ  EXPEDIENT  MULTES  DE  TRÀNSIT_ 
RESOLUCIÓ_3136 46/2015

DECRET 2015-0134 15/05/2015 9:10
RESOLUCIÓ  EXPEDIENT  SANCIONADOR  CÉSAR  BLAY 
CLIMENT 46/2015

DECRET 2015-0133 13/05/2015 13:08
CONVOCATÒRIA  JUNTA  DE  GOVERN  LOCAL  DEL  DIA 
13-05-2015 307/2015

DECRET 2015-0132 30/04/2015 17:31
PRESA  POSSESSIÓ  FRANCISCO  MANUEL  LÁZARO 
TORRALBA (010515 AL 040515) 126/2015

DECRET 2015-0131 30/04/2015 17:29
INFORME  1º  TRIMESTRE  2015  SEGUIMENT  PLA 
D'AJUST 295/2015

DECRET 2015-0130 30/04/2015 17:29 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN DIA 30-04-2015 293/2015
DECRET 2015-0129 27/04/2015 10:14 DECRET COMISSIÓ BENESTAR SOCIAL 27-04-15 289/2015

DECRET 2015-0128 27/04/2015 10:14
INCOACIÓ  EXPEDIENT  MULTES  DE 
TRÀNSIT_RESOLUCIÓ_3065 46/2015

DECRET 2015-0127 24/04/2015 13:48
COMISSIÓ  HISENDA  I  ESPECIAL  DE  COMPTES  DIA 
27-04-2015 283/2015

DECRET 2015-0126 24/04/2015 13:47
DECRET  COMISSIÓ  PROMOCIÓ  ECONÒMICA 
27-04-2015 284/2015

DECRET 2015-0125 24/04/2015 13:47 CONVOCATÒRIA PLE ORDINARI 28-04-2015 282/2015
DECRET 2015-0124 24/04/2015 13:47 DECRET COMISSIÓ GOVERNACIÓ 27-04-15 285/2015

DECRET 2015-0123 24/04/2015 13:46
DECRET  COMISSIÓ  CULTURA,  EDUCACIÓ  I  ESPORT 
27-4-15 287/2015
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DECRET 2015-0122 23/04/2015 13:54 CONVOCATÒRIA JUNTA DE GOVERN DIA 23-04-2015 275/2015

Seguidament  es  dóna  compte,  per  part  de  l’Alcalde,  de  la  Declaració  d’Alcaldia  sobre  el 
President de la Generalitat que és com segueix:

“DECLARACIÓ ALCALDIA PRESIDÈNCIA DE LA GENERALITAT

El diumenge 28 de juny prenia possessió com a President de la Generalitat, Ximo Puig Ferrer.

I avui, en el primer plenari ordinari de la legislatura i el primer que es celebra des de que és  
president, vull fer constar amb esta declaració de l’alcaldia, allò que ja li vaig poder traslladar 
en este saló de plens el  passat 4 de juliol, en la signatura del llibre d’honor que va fer el  
president de la Generalitat, Ximo Puig i Ferrer,  en la seua primera visita a Morella com  a 
president.

Per a Morella és un goig i un orgull que un fill de la ciutat tinga la màxima responsabilitat per a 
un valencià, sent Molt Honorable President de la Generalitat.

S’obri un nou temps, una nova manera de fer política basada en el diàleg i el consens. Un nou 
camí que retorne la dignitat que es mereix la institució, defenent l’honradesa i l’autogovern.

Un  nou  temps  d’oportunitat,  d’una  relació  lleial  i  constructiva  amb  els  municipis  i  una 
vertebració del territori real i més que necessària al món rural.

Tots els membres del govern i  especialment el  President,  tenen una important,  complexa i 
intensa tasca. Des d’ací exigim i oferim lleialtat i col·laboració.

A més, tot i que el President de la Generalitat ho coneix de primera mà, aprofite per també 
deixar constància d’una manera breu aquelles prioritats per a la nostra ciutat que requereixen 
d’un suport i d’un canvi de fer política des del govern autonòmic.

- Serveis socials, recolzament amb un canvi de model, suport i derogació del copagament.
- Educació i sanitat: millores als centres, serveis, SAMU i altres.
- Infraestructures i obres públiques.
- Política agrària, ramadera i de desenvolupament rural que compte amb els protagonistes del 
territori i que lluiten contra el despoblament.
- Un nou model de gestió del Patrimoni de la Generalitat Valenciana que té a la nostra ciutat  
basat en la proximitat. 
- Suport al Turisme d’interior i a la cultura.
- Abordar la solució del deute.

I també hi ha altres temes, que tot i no ser competència directa del govern autonòmic, són 
prioritaris per a la nostra ciutat i necessitem del suport de totes les administracions per exigir,  
en este cas al govern central, que siguen una realitat, especialment la millora de la N-232, així 
com el Parador de Turisme.

Des  de  Morella,  desitgem un  treball  intens  i  fructífer  que  serà  bo  per  als  ciutadans  i  les 
ciutadanes del País Valencià i per a la nostra ciutat.”
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3. NOMENAMENT REPRESENTANTS ÒRGANS SUPRAMUNICIPALS.  D’acord amb el que 
estableix  en  l’Art.  20  de  la  LBRL  i  l’Art.  38  del  ROFRJ  procedeix  el  nomenament  de 
representants de la Corporació en òrgans col·legiats que siguen de competència del Ple, que 
són els següents:

Portmader: Rhamsés Ripollés Puig

Assabentat el Ple per unanimitat acorda aprovar la proposta de nomenaments tal i com es 
presenta. 

Estant present els designats accepten els càrrecs.

4. APROVACIÓ, SI ESCAU, MODIFICACIÓ DE CRÈDITS Nº1/2015.  Davant l’existència de 
despeses que no poden demorar-se fins a l’exercici següent per als que no existeix crèdit en 
el vigent Pressupost de la Corporació i donat que hi ha que efectuar anul·lacions o baixes de 
crèdits d’altres aplicacions del Pressupost vigent no compromeses, les dotacions de les quals 
s’estimen reductibles sense pertorbació del respectiu servei, i donat que existeixen ingressos 
de naturalesa no tributària i superàvit, per providència d’Alcaldia es va incoar expedient per a 
la concessió de crèdit  extraordinari  finançat amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits 
d’altres aplicacions.

Vist  que  en  data  14  de  juliol  de  2015,  es  va  emetre  memòria  de  l’Alcalde  en  la  que 
s’especificava la modalitat  de modificació del  crèdit,  el  finançament de l’operació i  la seva 
justificació.

Vist que es va emetre informe de Secretaria sobre la Legislació aplicable i el procediment a 
seguir.

Vist que en data 14 de juliol de 2015, es va emetre Informe d’Avaluació del Compliment de 
l’Objectiu d’Estabilitat Pressupostària i, amb data 14 de juliol de 2015, per Intervenció es va 
informar favorablement la proposta d’Alcaldia. 

Vist  l’informe-proposta  de Secretaria  i  el  Dictamen de la  Comissió  Informativa  d’Hisenda  i 
Especial de Comptes, de conformitat amb allò que disposa l’article 177.2 del Text Refós de la 
Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Reial Decret 2/2004, de 5 de març, i en 
l’article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, el Ple, 
a proposta de la Comissió Informativa d’Hisenda i Especial de Comptes, adopta per unanimitat, 
el següent acord:

Primer. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits nº1/2015amb la modalitat de 
crèdit extraordinari, suplement de crèdits, finançat mitjançant anul·lacions o baixes de crèdits 
d’altres  aplicacions  del  Pressupost  vigent  no  compromeses,  ingressos  de  naturalesa  no 
tributària i  utilització de part  del superàvit, sense que es veja pertorbat el  respectiu servei, 
d’acord amb el següent resum per capítols:

Suplements en aplicacions de despeses
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Capítol Descripció Consignació Consignació
Inicial Definitiva

1 Despeses personal 964.800,00 1.064.780,00
4 Transferències corrents 551.290,00    561.290,00
6 Inversions reals 453.460,00    570.819,78

Esta modificació es finança amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits d’altres aplicacions, 
ingressos de naturalesa no tributària i utilització de part del superàvit en els següents termes:

Baixes o anul·lacions en partides de despeses

Capítol Descripció Consignació Consignació
Inicial Definitiva

3 Despeses financeres 109.000,00 39.000,00
9 Passius financers 127.650,00 39.800,00

Pressupostos d’Ingressos

Capítol Descripció Consignació Consignació
Inicial Definitiva

4 Transferències corrents 698.900,00    716.794,77
7 Transferències de capital 326.100,00    376.951,75

Utilització part superàvit           743,26

Segon. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló, per un termini de quinze dies, durant els quals els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà definitivament 
aprovat si durant en el referit termini no s’hagueren presentat reclamacions; en cas contrari, el 
Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.
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MODIFICACIÓ CRÈDITS Nº 1/2015 PATRONAT MUNICIPAL DE TURISME

Vist  que en  data  16  de  juliol  de  2015,  es  va  emetre  memòria  de  l’Alcalde  en  la  que se 
justificava la necessitat de modificar crèdits en el Pressupost de despeses del vigent exercici, 
mitjançant la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdits, redactada conforme 
allò previst en l’article 37.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual se desenvolupa el 
capítol primer, del títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes 
Locals, en matèria de pressupostos.

Vist que els serveis que presta aquesta Entitat Local, les obres que executa i les activitats que 
promou i realitza en l’àmbit de les seves competències, en els termes de la legislació vigent, 
exigeix efectuar en l’actualitat, les despeses específiques i determinades que s’expressen a 
continuació, sense possibilitat de demorar-los a altres exercicis posteriors.

Vist que aquestes despeses no compten en crèdit en el Pressupost, o resulta insuficient el 
disponible  i,  en  conseqüència,  el  Ple,  a  proposta  de  la  Comissió  Informativa  d’Hisenda  i 
Especial de Comptes, adopta per unanimitat, el següent acord:

Primer. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits nº1/2015 amb la modalitat de 
suplement de crèdits en les partides que se detallen i d’acord amb el següent resum: 

Suplements de crèdits

Partida Descripció Import

43/22611 Promoció Turística 22.580,75

Total Suplement de crèdits 22.580,75

Total proposta modificacions de crèdits 22.580,75

Aquesta modificació es finançarà de la següent forma:

Amb càrrec al romanent líquid de tresoreria     9.192,89

Amb nous o majors ingressos 13.387,86

Mitjançant anul·lacions o baixes en partides              0,00

Total finançament modificacions de crèdits 22.580,75

Segon. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló, per un termini de quinze dies, durant els quals els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà definitivament 
aprovat si durant en el referit termini no s’hagueren presentat reclamacions; en cas contrari, el 
Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.
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Pren la paraula la Sra. Noelia García per dir que el Grup Popular votarà a favor d’aquesta 
modificació de crèdits, però es voldria fer les següents preguntes:

Pel que fa a la transferència de 10.000 euros al Patronat de Turisme, es voldria saber perquè 
ha estat necessària i quines despeses no havien estat previstes ni pressupostades.

Respecte a la senyalització turística de la Casa Consistorial, saber en que s’han invertit eixos 
25.000 euros.

Pren la paraula el Sr. Bordàs per explicar que, pel que fa al Patronat de Turisme, quan es van 
realitzar  els  pressupostos  es  va  realitzar  una  baixada  considerable  però  finalment  s’han 
realitzat moltes activitats que han fet que siga necessària aquesta modificació de crèdits.

En quan a la inversió feta en l’entrada de l’Ajuntament es tracta d’una subvenció al 50%, 
estant a la seva disposició les factures de totes les despeses.

Pren  la  paraula  al  Sra.  Noelia  García  per  dir  que  ja  es  demanaran  per  escrit  aquestes 
factures, i pel que fa al Patronat es dedueix que s’hauran incrementat respecte a les d’altres 
anys, ja que les fixes tenien que estar ja pressupostades.

Pren la paraula el Sr. Bordàs per dir que la mateixa paraula, “pressupostos”, ja ho diu i es 
tracta d’una estimació que pot modificar al llarg de l’any, destacant que l’important d’aquesta 
modificació és, tal i com ho ha explicat la Sra. Secretària, que sols s’han utilitzat 743 euros del 
superàvit.

Pren la paraula el Sr. Alcalde per dir que aquesta modificació és molt important i pivote en dos 
vessants, el pla d’ocupació i les millores de les aigües, fet este últim per a les quals s’espera  
aconseguir més fons des del Govern Central i de plans com el de Diputació.

El  Patronat Municipal de Turisme realitza un gran nombre d’activitats,  unes noves com el 
Morella Màgica, Enduro Race i altres que s’estan programant per al mes de setembre com la 
realització d’un congrés, i tal com deia Amadeu, es fa tot des del rigor, no fent falta demanar 
les factures, ja que les tenen a la seva disposició quan vulguen. 

Es voldria puntualitzar que l’ajuda de senyalització i millora turística, engloba a més de les 
millores en l’entrada consistorial, sent un dels espais més visitats de Morella, també una altra 
fase que encara no està executada i que té a veure en la millora senyalística de la ciutat,  
considerant-se en global un bon projecte.

5. APROVACIÓ, SI ESCAU, COMPTES DE TRESORERIA MESOS D’ABRIL, MAIG I JUNY 
2015.  No obstant que la Corporació coneix els comptes des d’abans de la seva pressa de 
possessió, el passat 13 de juny, seguidament s’exposen els comptes del trimestre complet.

Coneix el Ple els comptes de tresoreria de l’Ajuntament dels mesos d’abril, maig i juny 2015 
que han segut examinats e informats favorablement per la Comissió Especial de Comptes i 
que són com segueixen:

MES D’ABRIL
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Saldo a 31-03-2015......................................................... 398.269,06  €
Ingressos abril...................................................................417.954,42  €
Total...................................................................................816.223,48  €
Pagaments........................................................................356.885,37  €
Existència a 30-04-2015...................................................459.338,11  €

MES DE MAIG
Saldo a 30-04-2015...........................................................459.338,11  €
Ingressos maig .................................................................200.065,74  €
Total...................................................................................659.403,85  €
Pagaments........................................................................285.848,14  €
Existència a 31-05-2015...................................................373.555,71  €

MES DE JUNY
Saldo a 12-06-2015..........................................................505.617,17  €
Ingressos  .........................................................................135.306,59  €
Total...................................................................................640.923,76  €
Pagaments........................................................................175.990,65  €
Existència a 30-06-2015...................................................464.933,11  €

Quedant  a disposició el  detall  dels pagaments e ingressos d’aquestos mesos per a major 
informació de tots els regidors.

ORGANISMES AUTÒNOMS

Patronat Municipal de Turisme
Coneix  els  comptes  de  tresoreria  del  mesos  d’abril,  maig  i  juny  de  2015  que  han  segut 
examinats e informats favorablement per la Comissió Especial  de Comptes i que són com 
segueixen:

ABRIL-JUNY
Saldo a 31-03-2015..............................................................11.909,65 €
Ingressos..............................................................................10.000,13 €
Total......................................................................................21.909,78 €
Pagaments.............................................................................8.534,58 €
Existència a 30-06-2015......................................................13.375,20 €

Quedant  a disposició el  detall  dels pagaments e ingressos d’aquestos mesos per a major 
informació de tots els regidors.

Patronat Escola Música
Coneix també els comptes de tresoreria del mesos d’abril, maig i juny de 2015 que han segut 
examinats e informats favorablement per la Comissió Especial  de Comptes i que són com 
segueixen:

ABRIL-JUNY
Saldo a 31-03-2015...............................................................3.845,34 €
Ingressos .............................................................................21.358,04 €
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Total......................................................................................25.203,38 €
Pagaments...........................................................................19.792,94 €
Existència a 30-06-2015........................................................5.410,44 €

Quedant  a disposició el  detall  dels pagaments e ingressos d’aquestos mesos per a major 
informació de tots els regidors.

Assabentat el Ple per vuit vots a favor del Grup Socialista i tres abstencions del Grup Popular,  
acorda  aprovar  els  comptes  dels  mesos  d’abril,  maig  i  juny  de  2015,  de  l’Ajuntament  de 
Morella, Patronat Escola Municipal de Música i Patronat Municipal de Turisme, tal i com vénen 
redactats.

Pren la paraula el Sr. Alcalde per informar, donada la presència en el saló de plens de públic 
interessat en el punt 15, el canvi en l’orde del dia, passant després de l’àrea d’Administració i 
Hisenda a tractar els punts corresponents a l’àrea de Governació.

6. INFORME SEGUIMENT PLA D’AJUST 1er. TRIMESTRE 2015. Es dóna compte per part de 
la Sra. Secretaria de l’informe d’intervenció sobre el seguiment del Pla d’Ajust de l’article 10 de 
l’Orde Ministerial d’1 d’octubre de 2012 corresponent al 1er. trimestre de 2015.

Considerant que el Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, ha alliberat la plataforma 
de captura de dades relatives al  “Informe de seguiment del pla d’ajust aprovat  i una altra 
informació conforme als apartats 4 i 6 de la disposició addicional primera  de la Llei Orgànica 
2/2012, de 27 d’abril,  d’Estabilitat  Pressupostària i  Sostenibilitat  Financera”,  plataforma que 
estarà disponible fins al 30 d’abril de 2015.

Per tots els fets i fonaments de dret descrit s’emet l’informe següent: 

CONSIDERACIONS:

Primera. La informació a subministrar en el seguiment trimestral del Pla d’Ajust, de conformitat 
amb  allò  que  s’ha  regulat  en   l’article  10  de  l’Orde  HAP/2105/2012,  d’1  d’octubre,  és  la 
següent: 

1. Informació sobre ingressos. 

Mesura 4. Correcte finançament de taxes i preus públics.

El Ple de l’Ajuntament en sessió celebrada el 30 de març del 2012 amb l’aprovació del Pla 
d’Ajust va establir l’aprovació de noves taxes i la pujada d’altres a fi de disminuir l’excessiu 
dèficit de finançament dels corresponents servicis públics que presta l’Ajuntament, prenent les 
mesures següents:

4.1. L’ajuntament de Morella ha elaborat a través del Patronat de Turisme una aplicació per a 
mòbils, que és una completa guia per als visitants, esta aplicació funcionen en proves fa uns 
dos mesos.  En esta  mesura  no  s’ha  realitzat  l’ordenança per  entendre  que no  s’anava a 
recaptar el que es preveia i els ingressos no serien significatius.



15

4.2. Tant les bodes civils com les presentacions de xiquets de bolquers, s’estan incrementant 
en els últims anys, de tal forma que una part dels nostres efectius realitzen la preparació de les 
sales on se celebren les bodes, fins ara les bodes es realitzaven de forma gratuïta, però en 
l’actualitat s’ha entès que és necessari recobrar els gastos que l’ajuntament realitza en estos 
actes.  Aprovada  l’ordenança  corresponent  s’ha  començat  a  aplicar  havent  obtingut  uns 
ingressos en l’actualitat de 1.000 euros.

4.3. No s’ha realitzat rescat del servici a la Diputació i per tant s’està estudiant la forma de fer  
rendible el servici en col·laboració amb la Diputació.

Mesura 5. Altres mesures pel costat dels ingressos.

S’ha aprovat l’ordenança de Finestreta única i expedició de fotocòpies, i aplica amb normalitat, 
havent-se produït uns ingressos de 300 euros. No obstant l’estalvi ve donat més pels gastos 
que no es produeixen, ja que ha disminuït notablement el nombre de registres de finestreta 
única, que després eren certificats en correus amb el consegüent cost per a l’Ajuntament, així 
com la sol·licitud de fotocòpies que es donaven de forma gratuïta.

2. Informació relativa a mesures d’ajust de gastos.

Respecte a les mesures previstes en pla en matèria de gastos.

Conforme a l’article 10 de l’Orde HAP/2105/2012, l’anàlisi de les desviacions produïdes en el 
calendari  d’execució o en les mesures  del  pla d’ajust  haurà de remetre’s  amb periodicitat 
trimestral.

B) Mesures de Gastos

Mesura 1. Reducció de costos de personal.

S’ha reduït el cost d’un Policia Local excepte en els mesos d’estiu.

Mesura 16. Altres mesures pel costat dels gastos.

S’ha suprimit el servici de l'Enginyer Municipal i l’oficina d’estrangeria amb un estalvi en aquest 
trimestre de 2.400 euros.

En quan a l’estalvi  en convenis amb entitats culturals,  està sense quantificar donat que se 
pagaran en l’any 2015.

3. Informació d’avals rebuts del sector públic.

No s’han rebut

4.  Informació  sobre  operacions  o  línies  de  crèdit  contractades  i  contractes  subscrits  amb 
entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.

S’ha procedit a actualitzar la CIR local certificant el deute viu, havent amortitzat el Préstec del 
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2º termini del Pla de Pagament a Proveïdors, per un import de 196.177,02 euros.

5. Informe trimestral de seguiment de deute comercial.

També pregunta el formulari de la plataforma pel compliment de l’obligació de remissió dels 
informes de la llei  contra la morositat a través de la mateixa. S’ha actualitzat fins al  quart 
trimestre de 2014 i s’informa positivament. 

6. Informació sobre operacions amb derivats i un altre passiu contingent.

No s’han realitzat operacions amb derivats i un altre passiu contingent.

7. Termini previst de finalització del pla d’ajust. 

Serà necessari continuar amb les mesures contingudes en el pla d’ajust de l’Ajuntament de 
Morella en el futur per a veure si es consolida el compliment dels objectius continguts en el  
mateix.

8. Publicitat de l’informe de seguiment: 

No s’ha establert en l’Orde Ministerial d’1 d’octubre del 2012 l’obligatorietat de donar compte al 
Ple d’este informe, per la qual cosa es remet una còpia del mateix al senyor Alcalde de la 
Corporació a efectes informatius i perquè en prengueu coneixement pel Ple. 

De tot això, el Ple queda assabentat.

7.  RATIFICACIÓ  REDUCCIÓ  VALORS  CADASTRALS. Es  dóna  compte,  per  part  de  la 
Secretària, de l’escrit remés per la Gerència Territorial de Cadastre del Ministeri d’Hisenda i  
Administracions  Públiques,  en  el  qual  es  comunica,  que  els  Ajuntaments  poden  sol·licitar 
l’aplicació de coeficients d’actualització de valors cadastrals en 2016, de conformitat amb el 
que disposa l’article 32.2 del text refós de la Llei de Cadastre Immobiliari.

Assabentat el Ple, per unanimitat acorda, que l’Ajuntament de Morella, d’acord amb l’article 
32.2  del  text  refós de la  Llei  del  Cadastre  Immobiliari,  aprovat  per  Reial  Decret  Legislatiu 
1/2004,  de 5 de març,  que es comunique a la Direcció General  de Cadastre,  la sol·licitud 
d’aplicació  als  valors  cadastrals  dels  béns  immobles  urbans  del  terme  municipal,  dels 
coeficients que per a la seva disminució estableixca a l’efecte la Llei de Pressupostos Generals 
de l’Estat per a l’any 2016, prèvia apreciació pel Ministre d’Hisenda i Administracions Públiques 
de la concurrència dels requisits legalment establerts.

Pren la paraula la Sra. Noelia García per dir, que des del Partit Popular s’està contents per que 
l’any  que  ve  tots  els  morellans  i  morellanes pagaran menys  IBI,  considerant  important  la 
modificació en els valors cadastrals,  ja  que es trobaven per damunt del  50% del  valor de 
mercat.

Ahir en la Comissió es va preguntar si l’ajuntament haguera pogut fer aquesta revisió cadastral 
abans, contestant-se que no, però s’ha comprovat que a finals de 2012 va eixir una modificació 
de la Llei de Cadastre que permetia que els ajuntaments que hagueren realitzat l’última revisió 
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cadastrals abans del 2007, podien acollir-se a un mecanisme més àgil per revisar els valors 
dels immobilitzats a la baixa i així beneficiar als veïns i veïnes. I per això es pregunta perquè 
l’Ajuntament de Morella no es va acollir en eixe moment, donat que la revisió es va efectuar en 
2004, tenint així un any abans la reducció de l’IBI.

Pren la paraula el Sr.  Bordàs per dir que Cadastre és la primera vegada que es dirigeix a 
l’Ajuntament per tal d’oferir aquesta reducció, per lo que igual que ara no s’ha tingut cap dubte 
en acceptar-ho, tampoc s’haguera tingut si s’haguera oferit en un altre moment, encara que no 
es pot fer una revisió cadastral cada any.

L’any passat ja es va fer una reducció del 8% del coeficient de la part que aplica l’Ajuntament, 
que junt al 8% de baixada que es fa en este moment, suposarà una baixada considerable de 
l’import total del rebut d’IBI.

Pren la paraula la Sra. Secretària per puntualitzar, que la modificació de la Llei de Cadastre a 
la que ha fet referència la regidora Noelia Garcia, va estar feta exclusivament per a que els 
ajuntaments pugueren augmentar la seva recaptació degut a la situació de dèficit que existia 
en eixe moment.

Pren  la  paraula  el  Sr.  Alcalde per  dir  que pareix  que s’ha  confós  el  tema de  la  revisió  i  
actualització en el tema de la reducció. Les mesures del 2012 van ser les úniques que va 
aprovar el Govern Central per tal que els ajuntaments tingueren majors ingressos, una que va 
obligar al tots el  municipis d’Espanya a multiplicar el coeficient local i l’altra, per a que els 
Ajuntaments pugueren acollir-se a la revisió de la que s’ha parlat.

Aquesta mesura de la que estem parlant es obligatòria per llei, podent-se fer en 2015 o a més 
tardar en 2016, i s’ha optat per fer-ho aquest any suposant una reducció de 0,92 que suposarà 
el 8%.

Pren la paraula la Sra. Noelia García per dir que tot el que s’ha dit està publicat en el BOE, Llei 
16/2012 i suposava una baixada, no una pujada, ja que era l’any 2013 quan ja estava la crisi, 
baixant per tant el valor de mercat.

Seguidament es passa a l’àrea de Governació, invertint l’orde dels punts, tractant en primer 
lloc el punt 15.

15.  NOVES  MESURES  PER  A  UNA  MILLOR  CONVIVÈNCIA  AMB  ELS  ANIMALS 
DOMÈSTICS EN L’ENTORN URBÀ. Es dóna compte per part del regidor de Governació Jorge 
García, de les noves mesures per a una millor convivència amb els animals domèstics en 
l’entorn urbà, que és com segueix:

“En els últims anys s'ha produït  un considerable augment de la tinença de gossos com a 
animals  de  companyia  i  que  conviuen  amb  els  seus  propietaris  en  els  domicilis  urbans. 
Aquests animals han d'eixir a passejar i realitzen les seues necessitats fisiològiques en les 
zones públiques. Tal com s'arrepleguen en les nostres ordenances municipals i  normatives 
superiors quan els gossos circulen per les vies públiques, casc urbà o zones d'esbarjo han 
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d'anar acompanyats pel seu propietari i conduïts amb corretja i collaret, així com arreplegar les 
deposicions en qualsevol àmbit.

Des  de  fa  més  d'1  any per  acord  plenari  es  realitza  una  campanya  de  bones pràctiques 
ciutadanes en la qual fa in capeu en què no solament hi ha arreplegar els excrements en el  
casc urbà sinó també en els passejos urbans i llocs d'esbarjo. Junt amb l’obligació d'arreplegar 
els excrements, que és complida per la gran majoria dels ciutadans també existeix l'obligació 
d'acompanyar el gos i conduir-ho amb corretja i collaret no solament en el casc urbà, sinó 
també  pels  passejos  i  zones  d'esbarjo  com  són  els  diferents  itineraris  del  passeig  de 
l'Albereda, el Prat o els Pinets. Aquests hàbits són norma general dins del casc urbà, en la 
zona de l'albereda són complits per la majoria però hi ha queixes de que aquestes normes no 
són sempre complides. Per a recordar l'obligació d'acompanyar el gos subjecte amb corretja i 
arreplegar els excrements també en tot l'àmbit de l'albereda es col·locaran 2 cartells, un quan 
s'accedeix al passeig pel portal de la nevera i un altre quan s'accedeix al passeig pel portal del 
Pla dels Estudis. En aquest cartell s'indica l'obligació de portar el gos subjecte i arreplegar les 
deposicions dins d'un marc de convivència i respecte, especialment als xiquets i persones que 
puguen sentir por o rebuig cap als gossos.

També s'estan estudiant la creació de 2 zones vallades, una en cada extrem de l'albereda, on 
els gossos podran estar  amb el  seu propietari  però sense estar  subjectes pel  collaret.  En 
aquestes dues zones vallades continuarà existint l'obligació d'arreplegar les deposicions.

Així  mateix,  tal  com arrepleguen les ordenances,  es  crearà  un Cens Municipal  en el  qual 
hauran de ser registrats tots els gossos del Terme Municipal de Morella.

Amb la campanya de televisió, la instal·lació dels senyals informatius en l'Albereda i la creació 
de  les  àrees  obertes  on  els  gossos  podran  estar  sense  corretja  es  fomenten  les  bones 
pràctiques, que son complides per la gran majoria dels propietaris de gossos, així com la bona 
convivència  entre  tots  els  ciutadans  i  millorar  les  condicions  de  vida  dels  animals  de 
companyia.

També es pretén actualitzar les ordenances municipals, les actuals daten del 2002, des del 
consens perquè estiguen adaptades a l'actualitat.”

Pren la paraula el Sr. Amela per dir que en primer lloc que el Grup Municipal Popular s’afegeix 
a la declaració d’alcaldia del President de la Generalitat, estant totalment d’acord per que es 
facen tots els esforços per que aquesta Comarca isca d’aquesta  situació difícil  en quan a 
infraestructures.

Pel que fa al punt que ens ocupa, es important preservar els drets i deures de tots, tant el que 
tenen gossos, com el que no. Dir que es tracta de dos punts molt positius, un que es refereix a 
les dos zones tancades, tenint que realitzar-se en urgència donat que és en aquest temps 
d’estiu quan és més necessari, i altre que és el cens de tots els animals, no sols el d’animals 
perillosos, com element de control. 

Pren la paraula el regidor Jorge García per dir que es tindrà en compte i l’habilitació de les 
zones tancades es realitzarà el més prompte possible. 
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Pren la paraula el Sr. Alcalde per agrair les paraules del Grup Popular així com la presència de 
públic, fet que demostra la preocupació que genera aquesta qüestió.

Des de l’Ajuntament s’ha d’intentar sempre posar solucions allà on es pot produir un conflicte, 
tenint en compte que el més important sempre és la convivència.

Aprofitar per demanar la participació de tota la gent per a que les zones tancades, es pugen 
adaptar a les seves necessitats i també per intentar evitar tots els incidents, encara que aïllats, 
que estan ocorrent en els últims temps.

Es  tracta  d’afavorir  a  tots,  preservant  la  convivència,  no  posant  multes  sinó  des  de  la 
conscienciació  i  l’educació,  tal  i  com  s’està  fent  amb  les  campanyes  que  es  vénen 
desenvolupant en la qüestió de la recollida d’excrements, i amb les noves mesures que faran 
millor la convivència entre les persones i el gossos que passegen per l’Alameda.

Assabentat  el  Ple  per  unanimitat  acorda  aprovar  les  noves  mesures  per  a  una  millor 
convivència amb els animals domèstics en l’entorn urbà, tal i com es presenten.

14. POSADA EN MARXA DEL SERVEI MORELLA INFORMA. Es dóna compte per part del 
regidor de la regidora de Tecnologies de la Informació i Comunicació, Judit García, del servei 
Morella Informa, que és com segueix:

“L’Ajuntament de Morella oferirà un nou servei d’informació totalment gratuït per als ciutadans 
a  través  de  la  missatgeria  Whatsapp.  De  la  mateixa  manera  que  vam  ser  pioners  en 
l’enviament  d’sms  amb  informació  local,  ara  volem  aprofitar  els  centenars  d’usuaris  de 
Whatsapp que hi ha entre els nostres veïns per tal de fer-los arribar la informació municipal 
directament a les seues mans. 

El servei de missatgeria Whatsapp de l’Ajuntament de Morella, Morella Informa, és una eina de 
difusió d’informació que busca arribar al major nombre de veïns possible, en la major rapidesa 
o immediatesa que el propi servei ens permeta, i de manera totalment gratuïta per a l’usuari. El 
Whatsapp s’ha convertit en l’eina de comunicació més popular en els últims temps, per tant 
hem cregut convenient aprofitar aquesta tirada per tal d’arribar a tothom.

El servei consisteix en un xat unilateral on s’enviaran missatges curts als veïns i veïnes amb 
informació relativa a agenda d’esdeveniments, serveis municipals, ofertes de treball, etc.

Per  tal  de  donar-se  d’alta,  els  interessats  hauran  d’enviar  un  whatsapp  al  número  que 
s’informarà properament, amb la paraula ALTA, nom i cognoms i DNI. A partir d’ací, i sempre 
que tinguen el número guardat a l’agenda, començaran a rebre la informació municipal als 
seus smartphones de manera totalment gratuïta.

Amb tots els interessats que es donen d’alta en el servei Morella Informa, es crearà una llista 
de difusió on s’enviaran els missatges. D’aquesta manera, i a diferència d’un grup de xat, els 
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números  de  telèfon  dels  usuaris  quedaran  ocults  a  la  vista  dels  demés,  garantint  així  la 
protecció de dades.

Per tal de no saturar d’informació als usuaris es seguiran des de l’Ajuntament unes normes 
bàsiques d’utilització del servei de missatgeria:

 S’enviarà  un  únic  whatsapp  al  dia,  excepte  en  cas  de  disposar  d’una  informació 
d’urgència o d’especial interès, que s’enviarà en qualsevol cas.

 S’enviaran els  missatges de  dilluns  a  diumenge,  de 9h  a  21h,  excepte  en  cas  de 
disposar d’una informació d’urgència o d’especial interès, que s’enviarà en el moment 
que siga necessari.

 Les dades dels usuaris seran introduïdes en una base de dades única i exclusivament 
per al servei d’informació a través de Whatsapp. Aquestes dades no es facilitaran a cap 
organisme extern ni tampoc s’utilitzaran per a cap altra gestió.

Aquest  servei  no és recíproc,  és a dir,  no es tracta d’un xat  de debat  o una eina per fer 
reclamacions, per tant, la recepció de missatges d’algun dels usuaris podrà suposar la baixa 
automàtica d’aquest del servei Morella Informa, si l’administrador ho considera oportú.

A banda de les notícies des del consistori, aquest servei podrà ser aprofitat per les diferents 
associacions de Morella, que sols hauran d’enviar la seva informació al mateix número de 
Whatsapp i, després de ser revisat, el missatge es transmetrà a tots els usuaris de  Morella 
Informa.

Des  de  l’Ajuntament  de  Morella  volem  agrair  la  informació  rebuda  de  l’Ajuntament  de 
Vilafranca a través del seu Regidor de Noves Tecnologies,  Valentín Miravet, sobre el servei 
InfoVila, que ens ajudarà a dur a terme el projecte Morella Informa.”

Pren la paraula el Sr.  Amela per dir que es votarà a favor considerant que es tracta d’una 
qüestió molt interessant, innovadora, útil i molt positiva.

Pren la paraula el Sr.  Alcalde per dir que aquest Ajuntament va ser capdavanter en el seu 
moment en una qüestió com el servei de sms i que cal continuar adaptant-se a les noves 
tecnologies, invitant a la gent a que utilitze aquest nou servei.

Agrair, tant als companys de l’ajuntament de Vilafranca, com a la regidoria i equips tècnics pel 
treball realitzat per poder posar en funcionament aquest servei de cara a l’estiu.

Assabentat  el  Ple,  per  unanimitat  acorda,  aprovar  la  posada  en  marxa  del  servei  Morella 
Informa, tal i com s’ha exposat.

Seguidament es passa a l’àrea d’Obres i Urbanisme.

8. RATIFICACIÓ BASES DIRECTOR COORDINADOR DE BRIGADES. Es dóna compte al 
Ple  de les  bases generals  per  a  la  selecció  de personal  laboral  temporal  com a Director 
Coordinador de Brigades.
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L’objecte de les referides bases és la contractació d'un Director Coordinador de Brigada com 
personal laboral temporal, per un període de 3 mesos prorrogable, en el seu cas, a un any i 
procedir a la constitució d'una borsa de treball,  per tal de garantir la prestació dels serveis 
bàsics,  conforme a l’article 21.2 de la Llei  36/2015,  de 29 de desembre,  de Pressupostos 
Generals de l’Estat de l’any 2015.

Pren la paraula el Sr. Amela per dir que es considera que serà molt rentable si es compleixen 
amb  totes  les  normes  generals  de  funcionament,  ja  que  se  desenvoluparan  tasques  de 
supervisió i control necessàries per al bon funcionament d’aquest servei.

També es  considera  correcta  la  valoració  que es  realitzarà,  encara  que es  considera  que 
l’entrevista té massa pes en la valoració total.

Pren la paraula el Sr. Bordàs per agrair el recolzament donat pel Grup Popular, considerant 
que aquesta figura que gestionarà el funcionament de totes les brigades, serà molt positiva i 
rentable i repercutirà, tant en la millora del servei, com en el fet de descarregar de feina a la  
pròpia regidoria. 

Dir que quan es parla de tasques de control, en cap moment vol que es pense que no s’està 
satisfet en el treball de la gent, sinó que es tracta de realitzar un control en la coordinació dels 
treballs.

Pel que fa a la qüestió del pes que suposa la valoració de l’entrevista, dir que es considera  
molt important, ja que es necessari que la persona que es contracte tinga un coneixement real  
de la vida del poble per poder desenvolupar millor la seva tasca.

Pren la paraula el Sr. Alcalde per agrair les dos intervencions, considerant que aquest lloc de 
treball és necessari per a la millora funcional d’aquest servei, fent una crida per a que totes 
aquelles persones que reunisquen les condicions es presenten a aquesta oferta.

Pren la paraula el Sr. Amela per preguntar si es té previsió de quan podrà estar funcionant.

A lo que li respon el Sr. Alcalde per dir que es té previst que estigue operatiu per a la primera 
setmana d’agost.

Assabentat el Ple, per unanimitat acorda, ratificar l’acord de la Junta de Govern Local del dia 
29 de juny de 2015, en el qual es van aprovar les bases de Director Coordinador de Brigades.

9.  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  MOCIÓ NOU SISTEMA DE COBRAMENT REBUTS TAXES 
MUNICIPALS.  Es dóna compte per part del regidor de Medi Ambient, Rafael Pallarés, de la 
moció nou sistema de cobrament rebuts taxes municipal, que és com segueix:

“El Servei de Recaptació de la Diputació de Castelló ha realitzat una sèrie de canvis per cobrar 
les taxes de recollida i tractament d’escombreries. Des d’enguany, esta taxa i l’Impost de Bens 
Immobles tindran el mateix padró i es passaran a cobrament a nom del titular cadastral de 
l’immoble, basant-se en la Llei que reflecteix la Diputació en el text que s’adjunta.
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En  el  cas  de  l’IBI  ja  era  així,  però  el  problema  ve  en  la  taxa  de  recollida  i  tractament  
d’escombraries, ja que ara serà el titular el que pagarà, en primera instància, els rebuts i tindrà 
que repercutir-lo a l’inquilí de la vivenda o activitat.

L’Ajuntament de Morella ha presentat dos recursos al Servei de Recaptació de la Diputació de 
Castelló en els últims mesos, per canviar este procediment, ja que entenem que és millor per 
als nostres ciutadans que el rebut siga per al titular de l’activitat, com es feia fins el moment.  
Estos recursos han segut desestimats. 

Este  sistema  de  pagaments  comporta  problemes,  perquè  hi  haurà  titulars  cadastrals  que 
tindran que pagar diversos rebuts a la vegada, encara que tinguen llogada alguna vivenda o 
local.  Este  rebut  serà  econòmicament  elevat  i  a  més  tindran  que  fer  ells  mateixos  els 
processos de cobrament als seus inquilins. 

És per tot això, que es proposa al ple l’adopció dels següents acords:

Primer. Instar a la Diputació de Castelló a que revise este sistema de pagaments de les taxes 
de recollida i tractament de basures, fent que siga la persona titular de l’activitat o vivenda a 
qui se li repercutixen els rebuts. 

Segon. Donar compte de la present moció als grups polítics de la Diputació de Castelló.”

Pren la paraula el Sr. Alcalde per incidir en que aquesta és una qüestió molt important per la  
qual ja s’ha lluitat bastant en la Diputació, i ara s’ha decidit fer una moció, per tal que els grups 
polítics i altres ajuntaments siguen sabedors.

El fet que els rebuts de recollida d’escombreries vage a nom del propietari de l’immoble en 
compte de a nom del titular de l’activitat, encara que per Diputació siga més eficaç de cara al 
cobro, serà un inconvenient de cara als veïns del nostre poble. Per lo que es demana que la 
Diputació recapacite i torne a emetre els rebuts com abans.

Assabentat el Ple, per unanimitat acorda, aprovar la moció nou sistema de cobrament rebuts 
taxes municipal, tal i com es presenta.

10. APROVACIÓ, SI ESCAU, PLEC DE CONDICIONS APROFITAMENT FUSTES MONTE 
HERBESET.  Vist que el Plec Particular de Condicions Tècnic-Facultatives que han de regir 
l’alienació de l’aprofitament de montes de Propis, inclosos en el  catàleg d’Utilitat  Pública, i 
resultant:  Que  la  Direcció  Territorial  de  la  Conselleria  d’Infraestructures,  Territori  i  Medi 
Ambient, ha remés a aquest Ajuntament el Plec de Condicions Tècniques Particulars, que ha 
segut informat per la pròpia Secretaria, com assessoria jurídica, i per l’Intervenció per a la seua 
fiscalització prèvia.

Considerant: L’Orde 10/2015, de 8 d’abril, pel qual es regulen els aprofitaments forestals de la 
Comunitat Valenciana i el Decret 58/2013 de 3 de maig del Consell, pel qual s’aprova el Pla 
d’Acció Forestal de la Comunitat Valenciana.

Considerant: La Llei 3/1993, de 9 de desembre, Forestal de la Comunitat i el seu Reglament, 
així com la Llei 43/2003, de 21 de novembre, de Montes.
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Coneguts els informes favorables de Secretaria i Intervenció i el Dictamen de la Comissió de 
Promoció Econòmica; la Corporació per unanimitat acorda:

Primer. Aprovar l’expedient de contractació, mitjançant procediment negociat sense publicitat 
de l’aprofitament de fustes del Monte d’Herbeset UP-29.

Segon. Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars per a l’alienació, mitjançant 
subhasta de l’aprofitament de les fustes del monte de Herbeset amb un total de 195 Tn., una 
taxació unitària de 4€/Tn i una taxació final de 780 euros, en la zona d’actuació del projecte 
LIFE 11/NAT/ES/000706 Renaix el Bosc.  

Segon. Sol·licitar ofertes, al menys, a tres empreses per l’òrgan de contractació.

11. APROVACIÓ, SI ESCAU, PLEC DE CONDICIONS APROFITAMENT PASTURES MONTE 
HERBESET.  Vist que el Plec Particular de Condicions Tècnic-Facultatives que han de regir 
l’alienació de l’aprofitament de montes de Propis, inclosos en el  catàleg d’Utilitat  Pública, i 
resultant:  Que  la  Direcció  Territorial  de  la  Conselleria  d’Infraestructures,  Territori  i  Medi 
Ambient, ha remés a aquest Ajuntament el Plec de Condicions Tècniques Particulars, que ha 
segut informat per la pròpia Secretaria, com assessoria jurídica, i per l’Intervenció per a la seua 
fiscalització prèvia.

Considerant: L’Orde 10/2015, de 8 d’abril, pel qual es regulen els aprofitaments forestals de la 
Comunitat Valenciana i el Decret 58/2013 de 3 de maig del Consell, pel qual s’aprova el Pla 
d’Acció Forestal de la Comunitat Valenciana.

Considerant: La Llei 3/1993, de 9 de desembre, Forestal de la Comunitat i el seu Reglament, 
així com la Llei 43/2003, de 21 de novembre, de Montes.

Coneguts els informes favorables de Secretaria i Intervenció i el Dictamen de la Comissió de 
Promoció Econòmica; la Corporació per unanimitat acorda:

Primer. Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars per a l’alienació, mitjançant 
subhasta de l’aprofitament de les pastures del monte de Herbeset  amb una quantia de 20 
UGM, equivalents a 205 caps de ramat major o 131 caps de ramat lanar, amb una taxació de 
1.100  euros,  incrementant-se  aquest  import  en  un  2%  cada  any  sobre  l’anterior.  Aquest 
aprofitament es realitzarà per cinc anys.

Segon. Que estiga exposat al públic el plec de condicions durant el termini de 30 dies, en el 
BOP i en Tauler d’Edictes de l’Ajuntament, anunciant-se simultàniament la subhasta per un 
termini de 30 dies.

12.  PROGRAMACIÓ FESTES AGOST 2015.  Pren la paraula la Regidora de Festes Rocío 
Querol Carceller, per donar compte del programa de festes de l’any 2015.

Es tracta de la programació que més que de festes, és la programació de l’estiu, ja que a 
banda de les festes de Morella estan també les festes de La Pobleta, Xiva, Agost,  Ortells, 
Herbeset, setmana de la joventut, setmana cultural, concerts i demés.
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A principi d’agost es realitzarà la setmana de la joventut en activitats per als menuts i joves,  
amb la col·laboració dels Quintos i Quintes 2015 en la realització de les activitats del cap de 
setmana,  i  també  de  distintes  associacions,  Asetmico,  Basquet,  BTT,  per  la  realització 
d’activitats per als més menuts i s’acabarà amb la celebració de la final del futbol sala Ciutat de 
Morella.

Dintre de l’agost cultural, el dia 8 d’agost s’inaugurarà l’exposició “Torres i Muralles de Morella”, 
el diumenge començarà el Festival Internacional de Música amb la realització d’una visita a 
l’orgue i distints concerts, el divendres 14 es celebrarà el dia de la gent gran, el pregó a càrrec 
del Molt Honorable President de la Generalitat, Ximo Puig i el concert de l’Associació Musical 
Mestre Candel, el dia 15 és el dia de la Mare de Déu d’agost, finalitzant les activitats d’aquesta 
setmana en el concert de cloenda del Festival Internacional de Música.

La següent setmana, setmana de bous, les activitats segueixen una estructura semblant a la 
dels  altres  anys,  muntada  de  cadafals,  encierros,  tardes  i  nits  de  bous,  activitats  per  als 
menuts, desmuntada de cadafals, sopar de final de bous a l’espai firal en distintes actuacions. 
El divendres serà el dia dels xiquets celebrant-se tallers i teatre, el dissabte és el dia de la 
Mare de Déu de Vallivana, amb la celebració de l’ofrena de flors, realització d’una visita a les 
torres, teatre i una actuació de Morella Sonora. El diumenge es realitzarà la desfilada de moros 
i cristians, la representació de l’obra de teatre “Quant monte, monte tant, la dona fa al marit 
sant” i el sopar de fi de festes.

L’última setmana d’agost es realitzaran distintes activitats cultural i alguna activitat esportives.

Pel que fa a les pedanies, el primer cap de setmana són les festes de La Pobleta, en Xiva es 
celebraran les festes del Quinquennals, del 13 al 16 d’agost seran les festes d’Ortells i  en 
setembre les d’Herbeset.

Pren la paraula el Sr. Amela per demanar que en compte de posar “festa d’Artal, Rossella,...” 
estaria bé que es posara “Festa dels Gegants”, ja que no està bé llevar la paraula gegant del  
programa de festes.

Per  la  resta  de la  programació  es  troba correcta  i  variada,  encara  que es  troben a faltar 
actuacions musicals amb orquestres com en el dia 8 o el dia 22, considerant que aquest fet  
produeix que la gent se’n vage a altres pobles on si que se’n fan. Per tant es suposa que si en 
Morella es feren bones orquestres la gent d’altres pobles també vindrien. 

Recordar que les brigades facen una neteja ràpida després de les actuacions.

També valorar molt positivament la col·laboració de la Peña el Bou i la celebració de concerts 
culturals de l’última setmana.

Pren la paraula la Sra. Rocío Querol per dir que s’està obert a qualsevol proposta, dient que 
s’ha optat per fer menys orquestres en l’espai firal  vist  l’assistència dels últims anys.  S’ha 
donat més impuls a la celebració de la setmana de la joventut i el dia 8 s’ha optat per no fer 
orquestra  donat  que  cada  any  té  menys  assistència  i  que  coincideix  amb  les  festes  del 
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Quinquenni de Xiva, on si que hi ha actuació i pel que fa al dia 22 es farà una festa per a la 
gent jove, i també hauran actuacions en altres llocs de la ciutat.

Pren la paraula el Sr. Alcalde per, en primer lloc, agrair a totes les persones que fan possible 
amb la seva participació i feina, la celebració de les festes.

I en segon lloc, fer una reflexió, dient que s’ha de donar una oferta d’oci per a la joventut que 
tinga una resposta adient, considerant que la solució no és fer grans actuacions, que en estes 
dates tenen un cost  molt  elevat,  sense tenir  resposta,  sinó donar una oferta diferent,  que 
estigue  d’acord  amb  les  propostes  de  la  gent  i  que  compte  amb  la  màxima  participació 
possible, apostant també per la contractació amb empreses locals. 

Per tant aquest és un programa de festes molt ampli i  variat, per a totes les edats, i  amb 
novetats com és el cas de la celebració d’una festa per a la gent jove el dia 22 a la plaça de 
bous i també amb activitats molt especials per a Xiva en la celebració del seu Quinquenni.

Assabentat el ple per vuit vots a favor del Grup Socialista i tres abstencions del Grup Popular, 
acorda aprovar el programa de festes per a l’any 2015 tal i com s’ha presentat.

13.  INFORME  II  MORELLA ENDURO  RACE.  Es  dóna  compte  per  part  de  la  regidora 
d’esports, Lola Viñals, de l’informe II Morella Enduro Race.

“El passat 20 i 21 de juny Morella va a tornar a ser un referent de la BTT, 220 bikers, i entre 
ells,  els  millors  d’Espanya  d’aquesta  disciplina,  coneguts  també  a  nivell  internacional. 
Corredors de Catalunya, Comunitat Valenciana, Madrid, Aragó.

Va ser tot un èxit convertint-se en un gran referent a nivell nacional i amb un impacte turístic  
important per a la nostra Ciutat. Des de l’Oficina de Turisme s’ha valorat molt positivament,  
amb una ocupació registrada durant tot el cap de setmana del 100 % especialment la nit del  
dissabte, tant en hostal i hotels com en allotjaments rurals ubicats a Morella ciutat. Hostelers 
contents, restauradors i comerços també i esperem es pugue realitzar en altres edicions.

Agrair el gran treball realitzat per Morella Single Tracks, de 98 Producciones i com no, agrair  
tota la feina dels quasi 50 voluntaris, Bombers, Policia Local i Guàrdia Civil, Protecció Civil i  
efectius Sanitaris. Tots coordinats van fer un treball excel·lent.

Demanar disculpes si alguna cosa no va sortir com s’esperave, tant als participants com als 
veïns,  sobretot  per  les  molèsties  ocasionades  per  aquest  esdeveniment  com  els  talls  de 
carrers dissabte a la vesprada, el soroll del Pla dels Estudis… “

Pren la paraula el Sr.  Amela per dir que la celebració de tot tipus d’activitats esportives es 
considera  sempre  molt  positiu,  però  en  este  cas  si  que  es  voldria  fer  una  puntualització 
després de ser sabedor d’algunes queixes. 

Com que l’eixida de la prova del primer dia era des del Convent de Sant Francesc, aquesta 
celebració es tindria que comunicar a la Generalitat, qui té la tutela administrativa o al Ministeri 
com a propietari del Castell, monument nacional i BIC.
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Pren la paraula el Sr. Alcalde per dir, que el més important és l’èxit en la celebració d’aquesta 
prova,  que ja  es  considera  com una de les  millors  proves i  un referent  a  nivell  nacional, 
havent-se demanat tots els permisos necessaris, encara que sempre es important millorar en 
tot el que es puga. També agrair a tota la gent que es va implicar per a que aquesta prova fora  
possible.

De tot això el Ple queda assabentat.

16. COORDINACIÓ SERVEI CESSIÓ D’APARELLS ADAPTATS. Es dóna compte per part de 
la  regidora  de  Benestar  Social,  Malú  Blasco,  del  protocol  del  servei  de  cessió  d’aparells 
adaptats, que és com segueix:

“PROTOCOL DEL SERVEI DE CESSIÓ D’APARELLS ADAPTATS. 

El servei de cessió d’aparells adaptats que es realitza des de l'Ajuntament de Morella és molt 
important per ajudar a les famílies a tenir una millor qualitat de vida. Gràcies a este servei,  
s’ajuda a les persones que tenen problemes de mobilitat, en la cessió de llits articulats i altres 
aparells.

Després del canvi de direcció del Centre de Salut, es va mantenir una reunió per coordinar 
aquest servei entre l'Ajuntament, l’Àrea de Serveis Socials i el Centre de Salut. 

L'Ajuntament de Morella disposa del següent material:   Llits articulats elèctrics (comandament 
a distància),   Matalassos de làtex,   Matalassos anti-escares, Grues elèctriques.

El Centre de Salut disposa de: Cadires de rodes, Caminadors.

És important establir un protocol de coordinació entre els professionals per millorar i agilitzar la 
cessió d'aquests aparells que necessiten les famílies. Este protocol tindrà els següents passos: 

-  El  demandant  tindrà  que  realitzar  la  sol·licitud  a  les  oficines  de  Serveis  Socials  de 
l'Ajuntament de Morella, coordinant-la la treballadora social.

-  El  Metge  de  capçalera  realitzarà  l’informe  per  establir  el  servei  corresponent  a  cada 
necessitat.

-  La  Brigada  Municipal,  amb  la  coordinació  dels  familiars  per  arribar  al  domicili,  serà 
l’encarrega de ficar en marxa el servei.

- El material cedit es revisarà cada sis mesos.

La Creu Roja també s’adhereix a aquest servei. 

Este protocol ha de servir perquè este servei de cessió d’aparells adaptats tingue una bona 
coordinació, ja que és fonamental per ajudar a moltes famílies que en moments de dificultat ho 
poden necessitar.”
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Pren la paraula la Sra. Noelia García per dir que s’està totalment d’acord en la creació d’aquest 
protocol per tal de millorar en la coordinació d’aquest servei.

Pren la paraula el Sr. Alcalde per dir que aquest és un servei molt importat i prioritari per al  
nostre poble, agraint a tota la gent que el fa possible, serveis socials, centre de salut, tècnics, 
Creu Roja, felicitant a la regidoria pel seu treball.

De tot això el Ple queda assabentat.

17. DESPATX EXTRAORDINARI. No hi ha cap assumpte a tractar.

18.  PRECS I PREGUNTES.

Pren la paraula el Sr. Amela per plantejar les següents qüestions:

- Recordar que s’ha d’estudiar la malaltia que presenten els plataners de la Plaça Colon.
- Demanar que s’estudie algun mètode de refrigeració per baixar la temperatura en l’Escola 

Infantil, donades les temperatures tant elevades que s’estan donant.
- Recordar que en el cementiri municipal quasi no quede espai per més soterraments, per lo 

que hauria que fer algun tipus d’ampliació.

Pren la paraula el Sr. Alcalde responent a les qüestions plantejades, dient el següent:

- Es tindrà en compte el tema de malaltia tant dels plataners de la Plaça Colon, com en altres 
zones de Morella.

- Respecte a l’Escola Infantil se consultarà el tema plantejat, ja que de moment no s’ha rebut 
cap  demanda,  tenint  en  compte  que  el  professorat  realitza  canvis  en  les  activitats 
adaptant-les a la climatologia.

- Pel que fa al Cementiri hi ha un projecte d’ampliació molt ambiciós però que en este moment 
no es pot realitzar per lo que s’estan estudiant millores a nivell interior com la construcció de 
nous nínxols o la rehabilitació integral de la paret del fons ja que és una de les zones més 
antiga de tot el cementiri.

Per finalitzar desitjar a tots i totes un bon estiu, convidant a tots els veïns, veïnes i visitants a  
participar de totes les activitats programades.

I sense d’altres temes a tractar s’alça la sessió sent les vint-i-dos hores de la que s’estén la 
present acta, que llegida i aprovada, serà transcrita al corresponent llibre, de tot el que com a 
Secretària certifique.
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